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 Ako malý chlapec 
som sníval, že keď 

vyrastiem, bude zo 

mňa príslušník 

polície, teda 
policajt. Ako vzor 

som mal starého 

otca, ktorý ním 

skutočne bol.  



 Postupom času sa 
moje názory na 

budúce povolanie 

trochu menili a od 

túžby stať sa 

policajtom som 

upustil. Pamätám si, 

keď začali v 
televízore dávať 

seriál s vojnovou 

tematikou. Vtedy 

som zmenil názor. Už 
som nechcel byť 

policajtom, ale 

príslušníkom armády, 
teda vojakom.  



 Túžba byť vojakom 
vo mne pretrvala 
veľmi dlho, až pokým 
som cestou zo školy 
neuvidel, ako na 
našej ulici vozia 
nákladné autá 
materiál na stavbu 
rodinného domu. 
Každý deň som videl, 
ako po zhotovení 
základov začali z 
tehál a kvádrov rásť 
múry a onedlho na 
stavbe bola strecha.   

 





 Najviac sa mi však 
zapáčila práca 
murárov a na 
internete som začal 
hľadať moje budúce 
povolanie. Hľadal 
som a našiel. Školou, 
na ktorú by som sa 
chcel dostať bola 
SOŠ v Pov. Bystrici. 
Hneď ma zaujal 4-
ročný študijný odbor- 
operátor stavebnej 
výroby, najviac 
vyhovoval mojim 
predstavám z 
detstva.     



 Po jej úspešnom 
absolvovaní získam 
výučný list i maturitné 
vysvedčenie. Hoci 
som žiak s dobrými 
výsledkami, hlásim sa 
na školu, kde budem 
mať v rukách isté 
remeslo. Veď nie 
zbytočne sa hovorí: 
„Remeslo má zlaté 
dno.“ Už teraz sa 
teším na odborný 
výcvik, kde sa naučím 
všetko, čo budem 
potrebovať.   



 Samozrejme si 
uvedomujem, že popri 
dobrej praxi sú 
nevyhnutné výborné 
teoretické znalosti. 
Nesnívam už ako malý 
chlapec, ale snívam 
reálne. Po úspešnom 
skončení školy by som 
sa chcel zamestnať v 
stavebnej firme, kde 
získam istý kapitál, za 
ktorý si dúfam neskôr 
založím svoju vlastnú 
firmu.    



 Peniaze sú dôležité, ale nie 
sú všetko! Myslím si, že 
dôležitejšie budú 
referencie, ktoré sa budú s 
mojím menom niesť ďalej. 
Veď spokojní zákazníci sú 
základom úspešnej firmy. 
Nestačí mať len sen, sen 
treba pretaviť do reality. 
Dúfam, že to docielim 
svedomitým učením a 
nadobudnutou praxou, 
ktorá bude základom 
môjho úspešného 
podnikania a vytvárania 
nových pracovných miest 
v oblasti stavebnej výroby. 
To je môj najbližší sen, za 
ktorým si idem, a ktorý si 
chcem splniť.       



 Sny si treba plniť! 

    No a jeden z mojich 

snov sa už splnil. Od 

2. septembra 2014 

som žiakom 
študijného odboru – 

operátor stavebnej 

výroby v Strednej 
odbornej škole v 

Považskej Bystrici.    




